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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 2/07 z dnia  
19 marca 2007  r.- godz. 10 00 

 
1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 22 marca 2007 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jolanta Kostka  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy  6  spośród 8 – osobowego składu 
Komisji , co stanowi kworum do podejmowania prawomo cnych 
decyzji.  

 
 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

Radni nieobecni : Halina Lempek, Andrzej Zawada. 
 
 

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w porządek 
obrad  .  

 
 

Głosowało  -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad.  
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Ad. 1. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady:  

 
 

- pro jekt  uchwały  w sprawie powołania Skarbnika  Gminy 
Ustka.  
 
 
Na obrady Komisji przybył radny Andrzej Zawada. 
 
 

  Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- Pani Wójt zarekomendowała kandydaturę Pani Jadwigi Dic                    

na stanowisko Skarbnika  Gminy Ustka. Pani Wójt uzasadniła swój wybór 

zgodnie z uzasadnieniem do uchwały. 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały : 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 
 Następnie Pani Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

szczegółowo omówiła niŜej wymienione projekty  uchwał,  oraz 
udzieliła stosownych wyjaśnień do poszczególnych uchwał. 

 
 

- projekt  uchwały w spr uchylenia uchwał. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt  
uchwały : 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

 - projekt  uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Gminy Ustka oraz określenia ich składu osobowego. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt 
uchwały : 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt   uchwały   w  sprawie  ustalenia wysokości diety    
dla Radnych Rady Gminy Ustka . 
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 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- wyjaśniła, iŜ w przedłoŜonym projekcie uchwały dokonano 

autopoprawki     tj.  w § 1 pkt 3 został dopisany p,pkt e) o brzmieniu :  

„dla radnych, którzy nie są członkami Ŝadnej komisji – 40 % podstawy”. 
Natomiast  § 2 p.pkt 3 został zmieniony tj. maksymalna wysokość 

potrąceń wynosi 30 % miesięcznego ryczałtu.  
 
 Radny Wiesław Kurowski  
 - wnioskuję  o zwiększenie  wysokości miesięcznego ryczałtu                         

dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy i dla przewodniczących komisji     
na 65 % podstawy. 

 
 
 Radny Andrzej Zawada 

- wydaje mi się, Ŝe funkcja Wiceprzewodniczącego jest bardziej 
reprezentacyjna , proponuję pozostawić wysokość ryczałtu miesięcznego     
tj. 60 % podstawy. Natomiast stawiam wniosek o zwiększenie wysokości 
miesięcznego ryczałtu dla przewodniczących komisji na 65 % podstawy. 
Zapytuję Panią Wójt, czy na podwyŜszenie miesięcznego ryczałtu                         
są zabezpieczone środki w budŜecie. 

 
 

Radny Bogdan śabiński 
- zgadzam się z pewnymi uzasadnieniami, lecz wszystko zaleŜy od tego 

jak spojrzymy na funkcje reprezentacyjne, Funkcje te powinny               
być równieŜ czynnościowe i organizacyjne.  

 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- podwyŜszenie wysokości ryczałtu mieści się w zaplanowanym budŜecie. 

Do tej pory funkcjonowały 4 komisje Rady, a teraz będą funkcjonować    

3 komisje . W związku  z powyŜszym  są oszczędności. 
 

Radny Andrzej Zawada 
- wycofuję swój wniosek. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnego 
Wiesława Kurowskiego  o brzmieniu: 
 
Wysokość ryczałtu miesięcznego wynosi: 
1) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy  -  65 % podstawy 
2) dla przewodniczących komisji   -  65 % podstawy  
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  4 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów   podjęła            
w/w  wniosek .  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały  z uwzględnieniem powyŜszego wniosku: 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 
 

- projekt  uchwały w sprawie  ustalenia diet                               
dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych gminy . 

 
 

 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
 - wyjaśniła, iŜ  do pierwotnej wersji proj. uchwały zostały wprowadzone 

poprawki tj. w § 1 pkt 1, po wyrazie Ustka dopisuje się zapis o brzmieniu:  

„za udział w pracach Rady Gminy”. Ponadto  dodano  p.pk.t 5                   

o brzmieniu : „z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy 

Ustka następować będzie potrącenie diety o  % jej wysokości”. Komisja 

Rolnictwa zaproponowała  30 % potracenia. 
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 Radny Andrzej Zawada 
- z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka , proponuję  
potrącenie diety 0 15 % .  
 
 

 Radny  Henryk Dudka  
 - z tytułu nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka proponuję  potrącenie 

diety o 10 % jej wysokości. 
 
 
 Radny Bogdan śabiński 
 - proponuję zrównać potrącenia diet  sołtysów  i radnych z tytułu 

nieobecności na sesji Rady Gminy  tj. o 10 %. 
 Natomiast sołtysom, którzy są  radnymi, obniŜyć  wysokość diety o 50 zł.,      

z uwagi na to, iŜ udział na sesji dubluje się. 
  
 
 Radny Wiesław Kurowski 

- radni pełniący funkcję sołtysów równieŜ przyjeŜdŜają do Urzędu celem 

załatwienia wielu spraw jako sołtysi. 
 
 
Radny Henryk Dudka 
- jeŜeli radny pełniący funkcję sołtysa nie będzie na sesji Rady Gminy 

Ustka , to będzie miał potrącenie diety sołtysa o 10 % i diety radnego       

o 10 %. Kwota 180 zł nie stanowi aŜ tak duŜe pieniądze. Nie mieszajmy. 

Uchwała jest jasno sprecyzowana. 
  

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnego 
Henryka Dudki w brzmieniu:  

 
- z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka 
następować  będzie   potrącenie diety o 10 % jej wysokości: 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Komisja większością głosów podjęła            
w/w  wniosek .  

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek radnego 
Bogdana śabińskiego   w brzmieniu: 

 
- w § 1 dodaje się punkt   3 a o treści: sołtys, który jednocześnie jest radnym 
Rady Gminy Ustka będzie otrzymywał dietę w wysokości 130 zł. 

 
 
 Radny Andrzej Zawada 

- proszę mnie źle nie zrozumieć, ale chodzi mi  o pewne zasady.            

Czy organ nadzoru nie będzie kwestionował pobierania diet jako radnych 

i jako sołtysów przez te same osoby.  
 

 
Radny Henryk Dudka 
- ja teŜ rozumiem. Sołtys ma pewna rolę do spełnienia niezaleŜnie od tego 

czy on będzie radnym czy tez nie. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- twierdzę, Ŝe na określonym stanowisku łatwiej jest sprawować  jedną  

funkcję niŜ  dwie. Moim zdaniem obniŜenie jakiegokolwiek procentu 

diety jest ze szkodą dla sołtysów, którzy są jednocześnie radnymi.  
 
 
Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
- nie ma zakazu pełnienia funkcji radnego i sołtysa. Ustawodawca 

nakazuje wypłatę diety dla radnego oraz daje moŜliwość wypłaty diety   
dla sołtysa. Są to dwie róŜne funkcje. 
 
 
Po uzyskaniu powyŜszych wyjaśnień Przewodnicząca Komisji 
poddała pod głosowanie wniosek radnego Bogdana śabińskiego        
w brzmieniu: 

 
- w § 1 dodaje się punkt   3 a o treści: sołtys, który jednocześnie jest radnym 
Rady Gminy Ustka będzie otrzymywał dietę w wysokości 130 zł 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  1 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  5 
 
Wynikiem głosowania przy 1 głosie „za” i 1 głosie „przeciw” , 
Komisj a nie zajęła stanowiska wobec powyŜszego wniosku. 
 
Radny Henryk Dudka 
- proponuję przegłosować projekt uchwały w przedłoŜonej wersji. 
 
 
Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały    z uwzględnieniem wniosków radnego Henryka Dudki: 

 
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  4 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt uchwały w spawie ustalenia kwotowego limitu 
rozmów telefonicznych dla Wójta Gminy Ustka . 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 
 Lidia Orłowska Cetler Sekretarz  Gminy 
 - na Komisji Rolnictwa padło zapytanie , kto posiada słuŜbowe telefony 

komórkowe – wyjaśniam : Pani Wójt, Pan Zastępca,  Pani Dyrektor GOK. 
Ponadto jeden telefon słuŜbowy znajdujący się w GOK  i  jeden telefon   

w ZOEAS  lecz  telefony te nie maja  przypisanych osób. Natomiast  
dwóch pracowników Urzędu ma tzw. dopłatę - zakup karty po 30 zł., 
miesięcznie  dla kierowcy i pracownika zajmującego się robotami 

publicznymi do prywatnych aparatów telefonicznych. 
  

 
 Radny Andrzej Zawada 
 - zasygnalizował, by przy konstruowaniu budŜetu powrócić do sprawy 

słuŜbowych telefonów komórkowych dla dyrektorów szkół. 
 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - w tej sprawie nie było Ŝadnych zgłoszeń od dyrektorów szkół. Poruszę 

ten temat na spotkaniu z dyrektorami szkół. 
 
 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania   oraz   akcep tacji wartości jednego punktu     
w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Ustce. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków na świadczenia z pomocy społecznej, będących     
w zakresie zadań własnych gminy. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie przyznawania i odpłatności             
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie przekazania Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Ustce prowadzenia spraw     
z zakresu dodatków mieszkaniowych oraz udzielenia 
Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce 
upowaŜnienia do wydawania decyzji administracyjnych . 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ustka              
do Fundacji Partne rstwo Dorzecza Słupi. 

 
  
 Radny Andrzej Zawada 
 - czy jest moŜliwość zmiany osoby reprezentującej Gminę. 
 
 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - w trakcie przygotowania jest Regulamin Organizacyjny Urzędu.           

Na dzień dzisiejszy rozwaŜałam dwie osoby na stanowisku pozyskiwania 
funduszy unijnych. Są problemy z pozyskaniem fachowych pracowników. 

Ogłaszane konkursy nie wyłaniają pracowników , którzy spełniliby  moje 

oczekiwania Obecnie muszę korzystać z dotychczasowej kadry 

pracowniczej. 
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 Radny Andrzej Zawada 
 - rozumiem, Ŝe Pani Wójt potrzebuje czasu , aby zatrudnić kogoś 

fachowego. Jednak głosując nad tym projektem uchwały będę miał duŜy 

niesmak , poniewaŜ nie jestem przekonany , co do tego konkretnego 

Urzędnika. 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- na dzień dzisiejszy, zgodnie z ustawą mamy obowiązek 

przeprowadzania oceny kwalifikacyjnej  pracowników Urzędu.  Ponadto 

występujemy równieŜ do Krajowego Rejestru Sądowego poniewaŜ           
w Urzędzie nie mogą pracować osoby, które były karane. Do końca roku 

na pewno będzie przeprowadzona pierwsza ocena i jeŜeli ocena ta będzie 

negatywna ,to podejmę stosowną decyzję. Niektóre stanowiska              

nie spełniają moich oczekiwań. Nie mniej jednak nie chciałabym 

podejmować decyzji pochopnie poniewaŜ to są ludzkie sprawy. 
 
 Radny Bogdan śabiński 
 - majątek Fundacji  stanowi fundusz załoŜycielski w kwocie 1 tyś. zł. 

Dochody Fundacji pochodzą między innymi z subwencji i dotacji.           

W jakiej formie ,Gmina ma przekazać 43 tyś. zł.  
 

 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - jest to forma poŜyczki. 
 

Radny Andrzej Zawada 
- czy podejmując uchwałę musimy wskazać osobę fizycznie 

reprezentującą Gminy, czy moŜemy podjąć  bez wskazania osoby. 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- zastanowię się nad wyborem osoby, którą przedstawię na Sesji Rady. 
 
Radny Bogdan śabiński 
- proponuję przyjąć uchwałę. Natomiast kwestia nazwiska osoby 

reprezentującej Gminę w Radzie Fundacji zostanie przedstawiona na Sesji 
Rady. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały zgodnie z propozycją  radnego Bogdana śabińskiego. 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Słupskiemu na modernizację drogi powiatowej     
Nr 1112 G Ustka – Gąbino. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- jest to inwestycja trójstronna poniewaŜ finansować ją będzie miasto 

Ustka , Gmina Ustka i Powiat Słupski by zamknąć pewien etap  drogi 

powiatowej przy ul. Grunwaldzkiej w Ustce. Gmina Ustka finansować 

będzie chodnik i oświetlenie w proporcjach : 25 % roboty drogowe           

i 100 % kosztów oświetlenia. Drogowego w granicach administracyjnych 

Gminy Ustka , nie więcej niŜ 100 tyś zł.. 
Ponadto Pani Wójt poinformowała, iŜ w tym roku będzie wykonany drugi  
etap drogi do Poddąbia przy zabezpieczeniu środków z budŜetu gminy    
ca 200 tyś. zł. Natomiast w następnym roku zostanie wykonany remont 

drogi do Charnowa W planie dróg powiatowych na 2009 rok zostanie 
ujęta droga Pęplino – Duninowo. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 



- 15 – 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 
międzygminnego z dnia 30.12.2005 r  z Gminą Miejską Ustka  
w sprawie przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczani a  
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w Krajowym 
Programie Oczyszczania Ścieków  Komunalnych (realizacja 
wspólnej inwestycji pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków     
w Ustce wraz z kolektorami przerzutowymi”) . 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- w grudniu 2005 r. została podjęta uchwala upowaŜniająca wójta             
do podpisania porozumienia z miastem Ustka na wspólną inwestycję 

dotyczącą oczyszczalni ścieków . Pomimo tego, Ŝe kwota partycypacji    

30 % nie uległa zmianie nastąpiła zmiana kwoty zadania końcowego . 

Udział finansowy Gminy to kwota 1.026.315 zł netto.  
 
 
Radny Czesław Grzybowski 
- moim zdaniem w uzasadnieniu powinna być podana kwota brutto ,          
a nie netto. 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
-  na następnej komisji wyjaśnię dlaczego jest kwota netto.  
Pierwotne porozumienie w § 10 zawiera zapis w brzmieniu:                   
„po zakończeniu  wspólnej realizacji inwestycji  na zasadach określonych 

w niniejszym porozumieniu ,Gmina Miejska Ustka dokona podniesienia 
kapitału Spółki „Wodociągi Ustka” poprzez utworzenie nowych udziałów 

o wartości odpowiadającej gotówkowemu wkładowi Gminy Ustka,                  

Ŝe  Gmina Ustka obejmie przedmiotowe nowe udziały w Spółce                   

oraz  skutek zmian w statucie Spółki i uzyska prawo do jednego miejsca 

w radzie nadzorczej Spółki „Wodociągi Ustka”. 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku g łosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie poręczenia poŜyczki                       
dla Wodociągów Ustka spółka z o.o. z siedzibą w Ustce. 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- w nowym uzasadnieniu  do niniejszej uchwały jest dopisany zapis: „oraz 

spłata odsetek od kredytu w wysokości 319 tyś zł w okresie od 01 grudnia 

2008 do 30 kwietnia 2017 r” 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowla ne       
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków . 
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W/w projekt  uchwały omówiła Pani Anna Sobczuk Jodłowska Wójt 
Gminy zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                          
w miejscowości Bałamątek , obręb Objazda. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 
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- projekt  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego         
dla części obszaru połoŜonego w obrębie geodezyjnym 
Niestkowo w gminie Ustka . 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu        
pn.: „Zmiana Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego części obszaru wsi Przewłoka w gminie Ustka 
Jednostka Przestrzenna Nr 1” . 

 
 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Wójt. 

 
 Radny Andrzej Zawada 
 - czy ta zmiana planu nie narusza interesów prawnych . 
 
 
 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - zmiana planu nie powoduje naruszenia interesów prawnych. Spółka 

„BETA-STYL” nie jest partnerem do rozmów poniewaŜ dookoła         

tego terenu nie jest właścicielem Ŝadnej działki. 
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 Radny Andrzej Zawada 
 - czy to co Pani Wójt powiedziała moŜe być potwierdzone opinią Radcy 

Prawnego, Ŝe zmiana planu nie narusza niczyich interesów. 
 
 
 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - w moim przekonaniu zmiana planu nie narusza interesu osób trzecich. 

Sprawdziłam stosunki własnościowe wszystkich okolicznych działek.    

Na dzień dzisiejszy nie ma właściciela tj. spółki „BETA-STYL”. 
  
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w spawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy Ustka do udzielania odpowiedzi w imieniu  Rady 
Gminy Ustka w sprawach dotyczących wniosków  uchylenie 
podjętych uchwał dotyczących Parku Wiatrowego Duninowo, 
Pęplino oraz Parku Wiatrowego Nr 2 MoŜdŜanowo – Starkowo .  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

 Radny Andrzej Zawada 
 - wnoszę do Przewodniczącego Rady, by w Biurze Rady była moŜliwość 

wglądu do bieŜącej korespondencji, nie czekając na komisje Rady. 

Przewodniczący Rady ma taki zwyczaj i przekazuje informację                  

z korespondencji  na Sesji. 
 
 
 

- projekt  uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka  
do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym w Gdańsku. 

 
 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- jest nowa wersja tej uchwały poniewaŜ pierwotna wersja była bardziej 
szczegółowa i odnosiła się do wymienienia poszczególnych osób , które 

składały wnioski o uchylenie uchwał dot. parków wiatrowych łącznie     

ze Stowarzyszeniem Produktów Markowych ,. W związku z tym,             
Ŝe wnioski ciągle spływają  został przygotowany nowy proj. uchwały 

zawierający zapis ogólny w zakresie upowaŜnienia Wójta  w sprawach 

dotyczących zaskarŜenia uchwał Rady dot. miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Duninowo , Pepino i MoŜdŜanowo – 
Starkowo. 

 
 
 Radny Bogdan śabiński 

- dochodzą do mnie słuchy, Ŝe  do niektórych miejscowości weszła nowa 

Firma Wiatrowa, która zawiera róŜnego rodzaju umowy. Czy te firmy      
są upowaŜnione do podejmowania takich decyzji w stosunku                         
do istniejącego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- nie mamy Ŝadnego wpływu na stosunki własnościowe. NaleŜy dotrzeć 

do społeczeństwa , by zwrócono szczególną uwagę przy podpisywaniu 

umów. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie określenia rodzajów wyróŜnień          
i wysokości nagród za wysokie wyniki sportowe                     
we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym,      
oraz szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania. 

 
 

Radny Andrzej Zawada 
- wnoszę o  sprawdzenie moŜliwości wykreślenia z uchwały  zapisu 

„nieposiadających licencji zawodnika”.   
 

 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 

 - wprowadzę autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały i zapis            
ten zostanie wykreślony.   

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

 Przewodnicząca komisji  ogłosiła 15 min przerwę w obradach komisji             
tj. od godz. 12 30 do godz. 12 45. 

 
 Po przerwie komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 
 

- projekt  uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
Problemów Alkoholowych na rok 2007 . 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopini owała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Ustka      
na 2007 rok . 

 
 
 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- wyjaśniła, iŜ będzie poprawka w proj. uchwały w § 2 p.kt 5) skreśla      
się wyraz „kredytu”, a wpisuje się wyraz „poŜyczki” . 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
zatwierdzającej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                   
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
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 Radny Bogdan śabiński 
- dowiadujemy się dzisiaj, Ŝe uchwała, która została podjęta przez Radę  

w miesiącu grudniu 2006 r., stała się bezprzedmiotową. Dlaczego          

tak późno otrzymaliśmy uchwałę do podjęcia , a nie o wiele  wcześniej. 

Jakie teraz obowiązują stawki za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                      

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- stawki te wchodziły w Ŝycie w momencie, gdy nie było Rady Gminy. 

Nie było moŜliwości przedyskutowania stawek na komisjach poniewaŜ 

nie było juŜ Rady Gminy. Do końca były negocjowane stawki i na dzień 

przed sesją były podane wynegocjowane stawki. Jak się okazało 

przekroczyliśmy termin 45 dniowy i wtedy uchwała ta stała                           

się bezprzedmiotowa, a stawki weszły w Ŝycie z mocy ustawy.                       

W związku z powyŜszym uchwała ta została podjęta niepotrzebnie. 

Najpierw organ nadzoru zarzucił nam przekroczenie terminu                         

70 dniowego. Przesłaliśmy dokumenty i termin ten został nam 

uwzględniony. Wówczas organ nadzoru uznał nasze wyjaśnienie                       

i zarzucił przekroczenie terminu 45 dniowego. W związku z powyŜszym 

naleŜało tę uchwałę uchylić. Z mocy ustawy obowiązują stawki, które 

Rada Gminy podjęła w uchylonej uchwale. 
 
 

Radny Bogdan śabiński 
- nie mówmy więcej, Ŝe nikt nie zawinił i nikt nie jest odpowiedzialny. 
Wydaje mi się, Ŝe Urząd powinien być bardziej przygotowany,                       

by nie było takich niedociągnięć. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie uchylenia uchwały                            
Nr XXXVII/378/2006 rok Rady  Gminy Ustka z dnia 29 sierpnia 
2006 roku w s prawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą 
Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru ścieków 
sanitarnych z miejscowości Komnino przez system kanalizacji 
sanitarnej zlewni oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie 
gminy Ustka . 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj ekt  uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy do dokonywania wszelkich czynności w imieniu 
Rady Gminy Ustka w sprawach z zakresu realizacji us tawy      
z dnia 18 października 2006 r. o ujawnianiu informacji               
o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat      
1944 – 1990 oraz treści tych dokumentów wobec osób 
pełniących funkcje publiczne podlegających Radzie. 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

  
Ad. 2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
 

Protokół Nr 1/2007 z dnia 25 stycznia  2007 r 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół 
Nr 1/2007 bez uwag.  

 
 
Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
Komisja sporządziła sprawozdanie z działalności za rok 2006 
zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących   pism; 
 
 

1. Prezydenta Miasta Słupska informuje, iŜ miasto Słupsk realizuje 
projekt pn. „Kompleksowy program segregacji odpadów                  
w Bierkowie dla miasta Słupska i powiatu słupskiego – III etap” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego 
Rozwoju Regionalnego, jedynym z obowiązków beneficjenta      
jest promowanie w/w przedsięwzięcia inwestycyjnego. 

 
2. Słowiński Park Narodowy w spr. współpracy oraz oferty 

wystawienniczej. 
 

3. Wojewoda Pomorski w spr. interpretacji przepisów MSWiA 
Departament Prawny dot. oświadczeń majątkowych składanych 
przez radnych, wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, którzy 
uchybili obowiązkowi złoŜenia w terminie wymaganych przepisami 
oświadczeń i informacji. 

 
4. Rada Regionalna Federacji Stowarzyszeń Naukowo – 

Technicznych Naczelnej Organizacji Technicznej w Słupsku     
w spr. umowy na opracowanie projektu sieci wodociągowej działek 
budowlanych „zadanie Przewłoka IV” Gmina Ustka. 

 
5. /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej    

ze   względu na prywatność osób / wezwanie do usunięcia naruszenia prawa 
w zakresie zmiany uchwały podjętej na sesji Rady Gminy Ustka         
w dniu 29 września 2006 w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowości  MoŜdŜanowo. 

 
6. Skarga Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie                  

do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby / do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Gdańsku za pośrednictwem Rady 
Gminy Ustka na bezczynność Rady Gminy Ustka spr. usunięcia 
interesu prawnego poprzez Uchwałę Nr XXXVIII/384/2006 Rady 
Gminy Ustka z dnia 29-09-2006 r w spr. uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części lokalizacji 
Parku Wiatrowego Nr 2 w m. MoŜdźanowo . 
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7. Wojewoda Pomorski  informuje o obowiązku złoŜenia oświadczeń 
majątkowych w 2 egz. wraz z kopią zeznania o wysokości 
osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni , 
w terminie do 30 kwietnia 2007 r. wg stanu na dzień 31 grudnia 
2006 roku. 

 
8. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku w sprawie 

uzupełnienia odpowiedzi na skargę z dnia 29 stycznia 2007 r 
dotyczącej skargi Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystyki 
Wiejskiej SŁUPIA na uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia               
29-09-2006 r Nr XXXVIII/384/2006. 

 
9. Wezwanie Państwa /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej    ze   względu na prywatność osób /  wezwanie do 
usunięcia naruszenia  prawa w zakresie zmiany uchwały podjętej 
na sesji Rady Gminy Ustka w dniu 29 września 2006 w spr. 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                
dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w miejscowości  
MoŜdŜanowo. 

 
10. Wojewoda Pomorski dot. informacji o obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych. 
 

11. Uchwała Nr 50/2007 Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachu nkowej w Gdańsku z dnia 15 lutego 2007 w spr. 
istotnych naruszeń prawa w uchwale Nr IV/26/2007 Rady Gminy 
Ustka z dnia 30 stycznia 2007 r w spr. budŜetu gminy na 2007 rok. 
 

12. Krajowe Biuro Wyborcze dot. wyjaśnień Państwowej Komisji 
Wyborczej w związku ze zmianą ustawy z dnia 18 października 
2006 o ujawnieniu informacji o dokumentach organów 
bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści                   
tych dokumentów, zwanej „ustawą lustracyjną”. 

 
13. Pismo Pani Wójt do Spółki Wodociągi Ustka w spr. realizacji 

wspólnej inwestycji .dot. rozbudowy oczyszczalni ścieków w Ustce. 
 

Radny Bogdan śabiński 
- wnioskuję o zorganizowanie placu zabaw w Charnowie i Modlinku 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie powyŜszy wniosek: 
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Głosowało  -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła                   
w/w wniosek.  

 
 

Jolanta Kostka  Przewodnicząca Komisji 
- wnioskuję o ogrodzenie siatką placu zabaw w  Wodnicy (z dwóch stron). 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie powyŜszy wniosek: 
 
Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła   w/w wniosek.  
 
 

Radny Leszek Konarzewski 
- wnioskuję o ogrodzenie posesji w Zaleskich , na  której zlokalizowany jest plac 
zabaw 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie powyŜszy wniosek: 
 
 
Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w wniosek. 

 
 

Radny Andrzej Zawada 
- przy organizacji imprezy szachowej  w m. Rowy zorganizować imprezę ,  mini 
turniej dla dzieci  celem aktywizacji szkół i promocji Gminy. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie powyŜszy wniosek: 
 
Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w wniosek. 
 

 
Radny Henryk Dudka 
- przy organizacji doŜynek zorganizować Konkurs na najładniejszą wieś w Gminie. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie powyŜszy wniosek: 
 
 
Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w wniosek. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji                             
o godz. 13 55  zamknęła obrady Komisji . 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała                                            Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                    JOLANTA  KOSTKA  
 
 
 

 
 


